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عنوان الرسالة 

 في ًوى وحاصلي البذور والزيج الطيار لٌباث Vit.Org والسواد العضىي  Bio Healthحأثيز هسافت الزراعت والوعاهلت بالوحفز الحيىي 

. وفعالياحه الكيوىاحيائيت .Pimpinella anisum Lاليٌسىى 

 

ممخص الرسالة 

جاهعت البصزة , كليت الزراعت,  في حقل وحدة الٌباحاث الطبيت والعطزيت2013/2014ًفذث الخجزبت في الوىسن الزراعي 

 وحداخلاحهوا في ًوى Vit.Org والسواد العضىي Bio Healthلوعزفت حأثيز هسافت الزراعت والزش بالوحفز الحيىي 

حضوٌج الخجزبت ثواى .  وحاصله هي البذور والزيج الطيار وحأثيزاحه الكيوىاحيائيتPimpinella anisumًباث اليٌسىى 

 سن بيي الٌباحاث والزش بالوحفز 30 و20هعاهلاث عاهليه شولج جويع الخىليفاث بيي ثلاثت عىاهل هي هسافت الزراعت 

القطاعاث العشىائيت أسخعول حصوين .  أو عدهه الزشVit.Orgأو عدهه والزش بالسواد العضىي Bio Health الحيىي 

 . بخجزبت عاهليت بثلاثت هكزراثRCBD ) )Randomized Complete Block Designالكاهلت 
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Thesis Title 

Effect of plant spacing  , Spraying with BioHealth  and  Vit.Org  in Growth, Seeds yield and volatile 

Oil of Pimpinella anisum and its biochemical  activities. 

Thesis Abstract 

The experiment has been implemented during the growing season of 2013/2014 at Medical and 

Aromatic unit, College of Agriculture to investigate the effect of agriculture distances, bio stimulation 

(Bio Health), (Vit.Org) compost and their interaction on growth parameters, yield of seeds, volatile 

oils of Pimpinella anisum L. plant in addition to its biochemical affects. The experiment contain 8 
treatments included 3 factors, use the Randomized Complete Block Design.  

 


